
Uitnodiging Algemene Ledenvergadering (ALV) Docos Tafeltennis 2017 

Datum: donderdag 15 juni 2017 

Aanvang: 20:00 uur, zaal open 19:30 uur 

Plaats: Oude Posthuis, Hoge Morsweg 201, 2332 RX Leiden 

Het bestuur van Docos Tafeltennis nodigt alle ereleden, leden en ouders van jeugdleden uit 

voor de jaarlijkse algemene ledenvergadering. Het bestuur legt die avond naar de leden 

verantwoording af over het afgelopen seizoen en kijkt samen met de leden vooruit naar het 

seizoen 2017 – 2018. 

Agenda  

1. Opening 

2. Mededelingen, binnengekomen stukken 

3. Verslag Algemene Ledenvergadering 9 juni 2016 

4. Jaarverslag 2016 – 2017 

5. a) Financieel jaarverslag 2016 – 2017 

b) Jaarresultaat  

6. Verslag van de kascommissie 

7. Benoeming en aftreding bestuursleden 

pauze 

8. Begroting 2017 – 2018 en vaststelling contributie 

9. Benoeming kascommissie en commissie van beroep 

10. Rondvraag en sluiting 

Machtiging: ieder lid kan zich schriftelijk laten machtigen door een ander lid, daarbij geldt de 

beperking dat een aanwezig lid maximaal slechts één keer gemachtigd kan worden; zie 

Statuten, artikel 15, lid 4. Voor ‘schriftelijk’ mag ook een e-mail naar de secretaris worden 

gelezen. 

Jaarstukken: Het Jaarverslag en het Verslag van de ALV 2016 zullen op of voor 7 juni 2017 

naar alle bekende mailadressen van leden gemaild worden. Het verslag van de ALV is eerder 

geplaatst in het clubblad van september 2016. De financiële verslagen van agendapunten 5 

en 11 zijn vanaf 7 juni 2017 op te vragen via penningmeester@docostafeltennis.nl . Vanaf 7 

juni liggen Jaarverslag, Verslag ALV 2016 en de financiële verslagen ter inzage in de 

bestuurskamer. Daarnaast zullen de stukken op 15 juni worden uitgereikt aan de 

aanwezigen die deze stukken nog niet bezitten. 

Af- en aantreding bestuursleden: Yolanda Bloemen is aftredend en stelt zich niet 

herkiesbaar. Het bestuur stelt voor Dinette van der Weit te benoemen tot secretaris. 

Daarnaast heeft Sebastiaan Veijgen bij de vorige ALV aangegeven mogelijk dit jaar een 

werkfunctie buiten Nederland te krijgen waar Kento Nomura bij vertrek van Sebastiaan diens 

plaats in het bestuur overneemt. Dit is reeds gepasseerd. Vijf of meer leden kunnen een 

eigen voordracht indienen; zie Statuten, artikel 9. Die voordracht dient 48 uur voor de ALV, 

dus op 13 juni 2017 uiterlijk, bij de secretaris te zijn ingediend. 

Wij zien uit naar ieders komst! 

Met sportieve groeten namens het bestuur van Docos Tafeltennis 

Martijn Visser, voorzitter 
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Samenvatting van de Algemene ledenvergadering van  
Docos Tafeltennis gehouden op 9 juni 2016   
 

Aanwezig: Joop Uiterdijk, Annelies Bultema, Loes Bik, Nico van Wijk, Bas van Vliet, 
Nico van Cassel, Wim Vreeburg, Ria van Cassel, Ferry Veijgen, Jan Abbink, Yolanda 
Bloemen, Sebastiaan Veijgen, Hugo Reeuwijk, Frank Lequin, Tjerk Buikstra, Manfred 
Vastenburg, Jiri Stepanovsky, Robert Marijt, Astrid Hinrichs, Kento Nomura, Gert-Michiel 
de Niet, Kees Taams, Cor Prins, Jan van den Berg, Sophie Duindam, Stijn van Cuyk, 
Marise Kasteleyn, Martijn Visser, Johannes Osterloh. 
 
Afwezig met kennisgeving: Piet van der Staak, Wim Jägers, Giorgio Frossati, Frans 
Haas, Nadia Huizer, Maarten Witkam. 

Afwezig met kennisgeving en machtiging: Ton Visser (machtiging aan Martijn 
Visser), Sam Anes (machtiging aan Ferry Veijgen), Nico Noort (machtiging aan Yolanda 
Bloemen), Peter Milikan (machtiging aan Sebastiaan Veijgen). 

 
1. Opening 
Voorzitter Wim Vreeburg heet alle leden van harte welkom op de Algemene 
Ledenvergadering. Een speciaal welkom richt hij tot de ereleden Nico van Cassel, Ria 
van Cassel en Joop Uiterdijk.  
De voorzitter verzoekt om een minuut stilte voor drie leden en oud-leden van Docos die 
in de afgelopen maanden zijn overleden: Norbert Goy, Lenie Heuzen en Hans 
Goldenberg.  
 
2. Mededelingen, binnengekomen 
Ontvangen is een brief van Kees Taams, zie onder punt 6b. De voorzitter voegt punt 4b 
Gesprek met gemeente Leiden toe. Voorts: machtigingen en  berichten van 
kennisgeving, zie boven. 

De voorzitter maakt melding van de wijze waarop trainer Peter Milikan tijdens de 
jubileumdag en daarna door het bestuur is bedankt voor zijn grote inzet op velerlei wijze 
voor de club. Tijdens de jubileumdag kreeg hij bloemen, na het Docos-licentietoernooi 
op 29 mei werd hij namens het bestuur door de voorzitter benoemd tot lid van verdienste 
van Docos en werd hem het bijbehorende insigne opgespeld.  

 
3. Verslag ALV 9 juni 2015 
Frank Lequin vraagt of een vervolg is gegeven aan de discussie tijdens de ALV van 
2015 (toentertijd aangedragen door Bas van Vliet) over problemen die (reguliere) 
competitiespelers ondervinden op doordeweekse avonden. Mogelijk kunnen deze 
problemen (met o.a. lange doordeweekse reistijden) tot een uitval van leden leiden. 
Vanuit Docos zal dit probleem opnieuw bij de wedstrijdplanners van de Bond worden 
aangekaart.  
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Het verslag van de ALV 2015 wordt goedgekeurd.  
 
4. Jaarverslag 
Voorzitter geeft een korte toelichting. Het aantal leden is gedaald tot 176. Het aantal 
jeugdleden is ongeveer gelijk gebleven, er is een terugloop in het aantal jonge senioren. 
Positieve punten van het afgelopen jaar waren de verjonging van Heren I, een aantal 
succesvolle en goed bezochte toernooien en clubkampioenschappen, een zeer 
geslaagde viering van het 65-jarig bestaan van Docos in mei en het succesvolle plastic 
ballenbeleid. Gert-Michiel  informeert of de plastic ballen zo duur blijven als ze 
momenteel zijn. Sebastiaan Veijgen meldt nog geen indicatie te hebben dat ze 
goedkoper worden.  
 
4b. Gesprek met gemeente Leiden. 
Twee weken geleden heeft een informerend en oriënterend gesprek over de toekomst 
van Docos met de gemeente plaatsgehad. Van de zijde van Docos werd dit gesprek 
gevoerd door Wim Vreeburg en Ferry Veijgen. Van belang is wat er met het gebied waar 
Docos Tafeltennis nu gehuisvest is gaat gebeuren. Hoogst waarschijnlijk zullen er 
voetbalvelden gaan verdwijnen. Bij een herindeling zal belangrijk zijn wat Docos te 
bieden heeft: een combinatie van sport en welzijn wordt ook door de gemeente van 
groot belang geacht. Over het verdwijnen van de huidige accommodatie is nog niets 
bekend. Toch is het verstandig tijdig een lijst van eisen op te stellen waar een nieuwe 
accommodatie aan zou dienen te voldoen. Ook heeft de gemeente afgeraden grote 
investeringen in het gebouw te doen. 
Aan het einde van het jaar zal een volgend gesprek plaatsvinden. Voor die tijd is het 
noodzakelijk dat het nieuwe bestuur zich beraadt op de verschillende opties. 
Samenwerking met Docos Voetbal en Diok lijkt een van de meest gunstige 
mogelijkheden te zijn, waarbij het belangrijk is reeds te investeren in contacten met 
Docos Voetbal en Diok. Docos Voetbal heeft een grote jeugdafdeling, die mogelijk 
spelers voor Docos Tafeltennis zou kunnen opleveren. Van de kant van de gemeente 
werd ook geïnformeerd naar hoe er gedacht wordt over samenwerking met Scylla en 
Pecos. 
 
 
5a. Financieel jaarverslag 2015-2016 
De penningmeester Matthijs Apperloo licht toe. Er is een resultaat van € 1214,73, dit als 
gevolg van meer meevallers dan tegenvallers. De kosten van trainingen zijn lager 
uitgevallen dan begroot, de huur hoger dan begroot.  

• Manfred Vastenburg signaleert dat de omzet van de kantine is gedaald; het is 
belangrijk na te denken hoe deze omzet op peil te houden.  

• Bas van Vliet vraagt waarom de telefoonkosten zo hoog zijn. Penningmeester: 
hier zijn de kosten van de alarmcentrale bij inbegrepen.  

• Frank Lequin verzoekt om op de balans bij de gelden van de Club van 50 in een 
noot te vermelden dat hier niet vrijelijk over beschikt mag worden door het 
bestuur. De penningmeester wijst erop dat deze post staat genoteerd als 
'kortlopende schulden'.  
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5b. Jaarresultaat.  
Voorgesteld wordt het resultaat ten gunste te laten komen van de reservering voor 
tafels, omdat deze volgend jaar of het jaar daarna volgens het onderhoudsplan  
vervangen zullen worden. 

Frank Lequin stelt voor het resultaat ten goede te laten komen van de algemene 
reserve. Frank Lequin stelt een verplaatsing in het onderhoudsplan voor: aanschaf tafels 
naar 2018. Voorzitter: dit voorstel zal worden meegenomen in de besluitvorming; op dit 
moment is in het licht van eventuele veranderingen deze planning nog niet definitief te 
maken. Kees Taams vraagt of de reservering voor de vloer niet een andere bestemming 
kan krijgen. Voorzitter: nee, want over al dan niet blijven in het huidige gebouw is 
vooralsnog geen duidelijkheid. 

De ALV keurt het voorstel van het bestuur betreffende de bestemming van het 
jaarresultaat goed.  

 
6.Verslag van de kascommissie 
Manfred Vastenburg geeft een toelichting op de werkwijze van de kascommissie. De 
commissie heeft bij haar controle toegang tot alle computers, verslagen en financiële 
stukken; zij neemt verschillende steekproeven, en zo is er sprake van een ruime check 
van de financiële verslaglegging. Manfred leest mede namens Sam Anes een verklaring 
voor van de commissie (d. d. 2 juni 2016). De commissie verklaart alle stukken en 
bescheiden, betrekking hebbende op het boekjaar te hebben gecontroleerd en akkoord 
bevonden en verzoekt de vergadering de penningmeester décharge te verlenen voor 
het gevoerde financiële beleid en de gehouden administratie over die periode. 
De vergadering gaat hiermee akkoord. 
 
6b. Brief Kees Taams 
Kees Taams is van mening dat het verenigingsjaar, dat thans loopt van 1 april tot en met 
31 maart beter van 1 juli tot en met 30 juni zou kunnen lopen. Dit onder meer omdat de 
voorjaarscompetitie nog na 1 april voortduurt en daarmee zou kunnen conflicteren met 
eventuele opzeggingen van leden .  
Het feit dat door leden per kwartaal kan worden opgezegd ondervangt het door Kees 
Taams gesignaleerde probleem. Voorzitter: het verenigingsjaar is vastgelegd in de 
statuten. Wijzigen van de statuten is een zeer dure aangelegenheid. Activiteiten en 
competitie hebben geen relatie met het verenigingsjaar, behalve als een lid opzegt. 
 
7. Benoeming en aftreden bestuursleden 
Matthijs Apperloo en Wim Vreeburg zijn aftredend en stellen zich niet herkiesbaar. Ferry 
Veijgen en Jan Abbink zijn ook aftredend en stellen zich herkiesbaar. Het bestuur stelt 
voor Martijn Visser te benoemen tot voorzitter, Ferry Veijgen tot penningmeester en 
Annelies Bultema te benoemen voor de functie van PR/Communicatie. Daarnaast heeft 
Sebastiaan Veijgen aangegeven mogelijk in het najaar een werkfunctie buiten 
Nederland te krijgen. Het bestuur stelt voor dat Kento Nomura Sebastiaan in de 
komende maanden assisteert en bij vertrek van Sebastiaan diens plaats in het bestuur 
overneemt.  
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Bij een mogelijk vertrek van Sebastiaan Veijgen zal Kento Nomura interim-bestuurslid 
worden; bij de volgende ALV zal hij dan formeel benoemd worden.  
De voorzitter bedankt Matthijs Apperloo voor de vier jaar dat hij penningmeester is 
geweest. De voorzitter richt zich tot Martijn Visser, zijn opvolger, en geeft aan dat hij in 
de komende tijd altijd bereid zal zijn desgewenst van advies te dienen. Wim overhandigt 
Martijn symbolisch de sleutels van het Docosgebouw.  
Ferry Veijgen neemt het woord om de scheidend voorzitter toe te spreken. Hij spreekt 
namens het hele bestuur de dank uit voor de wijze manier waarop Wim Vreeburg de 
club geleid heeft. Onder andere deze bijdrage heeft het bestuur unaniem besloten hem 
te benoemen tot erevoorzitter van de club.  
Hij bedankt alle bestuursleden voor de prettige en goede samenwerking van vele jaren.  
 
 
Pauze 
Martijn Visser neemt na de pauze de plaats van voorzitter in.  
 
8. Discussie over aanzet Jeugdplan en Ledenwerving 2016-2019 
Sebastiaan Veijgen geeft een toelichting. De planning van dit in 2015 gestarte plan is 
verder uitgewerkt en er zijn diverse activiteiten aan gekoppeld. Het plan is in eerste 
instantie gericht op het vergroten van het aantal jeugdleden en leden, in tweede 
instantie op het verhogen van de kwaliteit.  
Op een vraag van Frank Lequin over een nadere opzet en aangeven van data voor 
verschillende doelstellingen in het plan antwoordt de voorzitter dat het de bedoeling is 
voor het einde van het jaar de planning aan te vullen op basis van prioriteit, niet perse 
voor alle doelstellingen. Frank Lequin vraagt waarom na het vertrek van Michel de Boer 
geen trainer is aangesteld van hetzelfde niveau. Het afgelopen jaar vond het bestuur het 
verstandig op dat punt een pas op de plaats te maken. 
Kees Taams informeert wat Welzijn op recept inhoudt. Ferry Veijgen: het is een initiatief 
van huisartsen, fysiotherapeuten etc. om oudere mensen uit een sociaal isolement te 
halen en aan het bewegen te krijgen. Bij Docos wordt op vrijdagmiddag in dit kader een 
warming up gegeven, gevolgd door een tafeltennisles. Dit behelst een traject van tien 
weken, waarna mensen kunnen doorgaan als lid van de club.  
 
Johannes Osterloh merkt op dat hij het belangrijk vindt dat er meer integratie komt 
tussen senioren en jeugdleden, waarna verschillende ideëen langskomen.  

• een toernooi waarbij beide categorieën aan elkaar gekoppeld worden, 
maar deze integratie kan ook op trainingen gebeuren.(Johannes Osterloh)  

• Voor jeugdleden is zo’n stap naar senioren vaak te groot, het is belangrijk 
dat senioren hierin initiatief nemen.(Tjerk Buikstra) 

• Woensdag is een uitgelezen mogelijkheid, de training op deze dag is 
ervoor bedoeld senioren en jeugdleden samen te laten trainen. 
(Sebastiaan Veijgen) 

• Op de maandagavonden twee tafels reserveren voor een gemengd 
toernooitje, waarvoor zowel senioren als jeugdleden zich middels een 
briefje kunnen aanmelden. (Johannes Osterloh) 

• Kento doet ook zijn best jeugdleden te laten meedoen aan trainingen met 
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senioren, bijvoorbeeld op de dinsdagavond, maar zeker ook op de 
woensdagavond. 

• Wanneer senioren met jeugdleden trainen, kan een het van belang zijn dat 
gericht en planmatig te doen, door uitvoeren van bepaalde oefeningen en 
in overleg met de trainers.(Frank Lequin) 

• Het invoeren van een laddercompetitie zou ook de integratie en het 
contact tussen leden en jeugdleden kunnen bevorderen.( Kees Taams) 

 
Een aantal algemene opmerkingen. 

• Bas van Vliet: overleg met trainers over beleid ten opzichte van jeugdleden vindt 
zeker plaats, in de lijn Peter Milikan en Sebastiaan Veijgen, Bas van Vliet, Kento 
Nomura.   

• Manfred Vastenburg: het is belangrijk in de eerste plaats te zorgen dat weer meer 
kinderen lid worden van de club, we moeten bij de basis beginnen. Hij vindt dat er 
nu veel goede dingen gebeuren, er zijn goede trainingen, en hij vindt deze 
ontwikkelingen positief.  

• Sebastiaan: er zijn nu zeker jeugdleden die zich goed ontwikkelen en veel 
trainen. Zij krijgen veel aandacht.  

Voorzitter bedankt iedereen voor zijn bijdrage aan de discussie en vindt het een goede 
zaak dat velen zich zo betrokken voelen. Het is een taak voor de 
jeugdcommissie/trainers met deze ideeën aan de gang te gaan, maar het is belangrijk 
wanneer leden meedenken over de toekomst. 
 
9. Invoering nieuwe clubshirts 
Voorzitter: de clubshirts beginnen op te raken, actie is dus nodig. De huidige shirts zijn 
niet meer leverbaar. Ferry meldt dat er contact is geweest met een leverancier in Berkel-
Rodenrijs, deze kan elk gewenst shirt (naar eigen ontwerp) produceren. Kwalitatief lijken 
het goede shirts, de prijs is alleszins redelijk.  
Bas van Vliet vraagt of deze shirts voor tot deze aanschaf wordt besloten eerst getest 
kunnen worden. Dat is het geval; er wordt gewacht op een aantal proefexemplaren. 
Annelies Bultema heeft inmiddels een aantal ontwerpen gemaakt die op deze avond 
bekeken kunnen worden. 
Ferry: over sponsoring is op dit moment nog niets bekend. Stijn van Cuyk (gesteund 
door anderen) geeft aan dat hij het mooi zou vinden als er geen sponsorvermelding op 
de shirts zou staan. Hugo Reeuwijk: de kwaliteit van de huidige shirts is erg goed, 
hopelijk zijn de nieuwe van gelijke kwaliteit.  
Er is nog geen definitief besluit genomen over wanneer de shirts worden ingevoerd en 
wanneer deze worden ingevoerd zal een overgang niet worden opgelegd, maar 
geleidelijk worden ingevoerd. De shirts zullen eerst op kwaliteit worden getest. Het is 
mogelijk een stemmingsavond te houden om na het vergaren van alle informatie een 
besluit te nemen.  
 
 
10. Begroting 2016-2017 en vaststelling contributie 
Gedreven door een daling in leden aantal en bondsverhoging is een voorstel voor 
verhoging contributie (zie tabel) 
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Soort lid Contributie 

vastgesteld per 1-7-
2015 

Na verhoging 
bondscontributie 
per 1-1-2016 

Nieuwe contributie 
per 1-7-2016 

Jeugd recreatie € 26,50 € 26,88  €    29,00  

Jeugd competitie € 31,00 € 31,63   €    34,00  

Senioren recreatie € 36,00 € 36,88  €    39,00  

Senioren competitie € 44,00 € 44,88  €    48,00  

Sport Overdag € 27,50 € 27,88  €    30,00  

Sport per keer €   3,70 €   3,70  €      3,90  

 
Voorzitter vraagt of iedereen akkoord kan gaan met het voorstel voor de begroting en 
voor de contributieverhoging. Het voorstel van het bestuur voor begroting en 
contributieverhoging wordt door de ledenvergadering aangenomen.  
 
 
Daarnaast geeft penningmeester Ferry Veijgen aan dat ondanks de eerder voorgestelde 
contributie verhoging een negatief resultaat wordt behaald; dit komt door de kosten voor 
Jeugdplan en Ledenwerving. Hiervoor is ongeveer € 1500 nodig.  
Hij heeft een verzoek gedaan aan de Club van 50 dit bedrag bij te dragen; hier heeft hij 
nog geen reactie op ontvangen. 
Als deze bijdrage niet van de Club van 50 komt zijn de overige mogelijkheden: 

1) Contributie extra verhogen 
2) Barprijzen verhogen 
3) Eigen vermogen activeren 

 
Kern van de zaak is dat ledenwerving nu absolute noodzaak is. Wanneer er niet meer 
leden komen zullen de inkomsten verder dalen en komt de club in een neerwaartse 
spiraal.  
Verschillende opties voor verbeteren inkomsten van Docos worden geopperd. 
Manfred Vastenburg: Heren 1 is in combinatie met Heren 2 vast van plan de 
zaterdagmiddag weer nieuw leven in te blazen. Dit zal ten goede komen aan de 
baromzet. Heren 1 en 2 willen zorgen dat er weer meer publiek komt, dat ook na de 
wedstrijden aanwezig blijft.  
Kento Nomura: ook is het goed meer toernooien te organiseren. Dit levert inkomsten op.  
Ferry Veijgen: er staat reeds een evenement gepland van MJ Tafeltennis bij Docos, een 
Tafeltennis XL evenement.  
Nico van Wijk: het is verstandig nu de contributie te verhogen, deze is al twee jaar niet 
verhoogd.  
Jan van den Berg wijst erop dat bij Sport Overdag onlangs een lid gestopt was, 
vanwege niet meer kunnen betalen van de contributie. 
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Ferry Veijgen antwoordt dat voor leden die op minder dan 120% van het minimumloon 
zitten een speciale regeling bestaat. Hij zal over deze ‘Regeling minimabeleid’ 
binnenkort een stukje schrijven in de Looping Driver.   
Marise Kasteleyn merkt op dat ze de kosten voor het clubblad nogal hoog vindt. Kan het 
niet aan deel van de leden digitaal verstuurd worden? De penningmeester legt uit dat de 
kosten van verzending niet minder worden (bij aanbod van minder kilo’s valt de 
verzending in een duurder tarief. Verzending aanpassen heeft derhalve geen zin.  
 

11. Benoeming kascommissie en commissie van beroep 

Manfred Vastenburg en Sam Anes blijven in de kascommissie. Gert-Michiel  de Niet 
maakt kenbaar dat hij geïnteresseerd is in het werk van de commissie, hij zou wel 
reserve-lid willen zijn. Bas van Vliet staat zijn reserve-lidmaatschap van de commissie 
aan Gert-Michiel  af.  
De commissie van beroep blijft ongewijzigd: Piet van der Staak, Loes Bik, Nadia Huizer 
en Wim Jägers.  
 
12. Rondvraag en sluiting 
Manfred Vastenburg: Heren 1 zal zich - samen met Heren 2 - ervoor inzetten de 
competitie-zaterdagmiddagen weer tot een succes te maken. Het is de bedoeling dat er 
weer meer publiek komt en dat mensen ook na de wedstrijden blijven om te eten en 
bijvoorbeeld te kaarten. Het is belangrijk dat er een goede (digitale) muziekinstallatie 
beschikbaar is, hij verzoekt hiervoor zorg te dragen. Tjerk Buikstra sluit zich aan bij dit 
voornemen, een goed bezochte zaterdagmiddag is van groot belang voor de club. Het 
gesprek hierover zal met de voorzitter worden voortgezet.  
Gert-Michiel de Niet: volgende week neem ik deel aan het NK Schafeltennis. Graag zou 
ik ook bij Docos een Schafeltennis-toernooi organiseren.  
Jan van den Berg: in verband met bereikbaarheid voor een ambulance verzoek ik op 
tijden dat er gespeeld wordt geen auto’s op de oprit te plaatsen. De ALV stemt met dit 
verzoek in.  
Sophie Duindam heeft opgemerkt dat er wel eens met buitenschoenen in de zaal 
gespeeld wordt. Mensen zijn daar moeilijk op aan te spreken. Voorzitter: hier zal 
aandacht aan worden besteed in het clubblad en via een papier op de deur naar de 
zaal. 
Nico van Cassel: bij afwezigheid van Piet van der Staak spreek ik graag een laatste 
woord als afsluiting van deze vergadering. Heel veel dank aan Wim Vreeburg voor alles 
wat hij voor Docos tijdens zoveel jaren heeft gedaan. Hij was – tussen alle goede 
voorzitters die er zijn geweest – de allerbeste. Ook een speciaal woord van dank aan 
Joop Uiterdijk, dé vrijwilliger van Docos! En verder veel dank aan allen die de viering 
van het 65-jarig jubileum van Docos hebben verzorgd, het is een heel mooi feest 
geweest.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.25 uur.  
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Jaarverslag 2016 – 2017 Docos Tafeltennis 

 

2016 – 2017 is een jaar geweest van consolideren wat goed gaat en daarnaast het zoeken naar 

nieuwe uitdagingen en kansen. Veel spelers hebben dit jaar, deels in het nieuwe clubshirt, gestreden 

in zowel de competitie als tijdens de clubkampioenschappen, het Nieuwjaarstoernooi, het licentie 

toernooi en het MixDubbel-toernooi. Daarnaast is er enthousiast deelgenomen aan bestaande en 

nieuwe evenementen zoals het klaverjassen, bowlen met Halloween, de Pubquiz, het Schafeltennis 

of darten in de kantine. Maar de nieuwe kansen zijn met name zichtbaar in opgestaan talent. 

 

1. Bestuurlijke zaken 

Afgelopen jaar werd het bestuur van Docos gevormd door Yolanda Bloemen (secretaris), Ria van 

Cassel (gebouw), Ferry Veijgen (penningmeester), Annelies Bultema (PR/ communicatie), Sebastiaan 

Veijgen (jeugdzaken) met sinds maart Kento Nomura als vervanger, Jan Abbink (wedstrijdsecretaris) 

en Martijn Visser (voorzitter). 

Een aantal zaken uitgelicht: 

Allereerst blijft de huisvesting van Docos Tafeltennis een onderwerp waar veel over gesproken 

wordt. Op de vorige ALV werd gesproken over het bestemmingsplan voor Docos Tafeltennis. We 

weten op dit moment dat de gemeente een motie heeft aangenomen met het oog op behoud van 

sportlocaties, wat inhoudt dat sportgrond niet zomaar vervangen kan worden door bijvoorbeeld 

huizen. Voor de zomer komt de gemeente met een plan voor binnensporten. Ook zijn er gesprekken 

met Docos voetbal en Diok, die dit jaar bij de gemeente een plan hebben ingediend tot mogelijke 

samenwerking tussen deze verenigingen waarin Docos Tafeltennis ook meegenomen kan worden. 

Momenteel worden dus alleen noodzakelijke reparaties in het gebouw gedaan. Afgelopen jaar is wel 

een slag geslagen in energiebesparingen. 

Iets wat ons nog meer bezighoudt zijn de ledenaantallen. De NTTB laat het afgelopen jaar zien dat 

wellicht het ergste lek boven tafel is. Er is nog steeds een daling in ledenaantal, maar minder dan de 

jaren ervoor, en er is zelfs groei te zien in een aantal gebieden. Bij Docos is dit niet anders.  

Vorig jaar is er een plan opgesteld voor ledenwerving en behoud. Naast dit plan hebben onze leden 

het afgelopen jaar laten zien dat er bereidheid is hier hun schouders onder te zetten. Wij hebben een 

aantal aanzetten gegeven om tafeltennis en ledenwerving te promoten. Dit gebeurt bij de jeugd door 

onder andere de oprichting van een Regionaal Training Centrum (RTC) voor tafeltennis. Dit is een 

samenwerking met Scylla en de gemeente Leiden om clinics te geven aan basisscholen in de buurt en 

uiteindelijk extra training te geven aan diegene met talent. Ook is er een subsidie aangevraagd om 

ouderen aan het sporten te krijgen. Hiernaast is er een initiatief gestart vanuit een tweetal leden 

(Ton Visser en Frank Lequin) voor een sponsorplan om de communicatie naar buiten te verbeteren 

en hiermee ook leden te binden en sponsors te trekken. Een eerste aanzet hiervan is de enquête die 

jullie in maart in de mail hebben gehad. 
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Naast ledenwerving ligt er ook een nadruk op ledenbehoud. Belangrijke pijlers hierin zijn het 

competitiespelen, trainingsgroepen en deelname aan evenementen. Ook hier is iemand (Johannes 

Osterloh) opgestaan die mogelijkheden ziet om de activiteiten/evenementen op Docos een boost te 

geven.  

Als laatste nog aandacht voor de cursus van NOC-NSF in samenwerking met de gemeente Leiden om 

potentiele jonge bestuurders binnen sportverenigingen enthousiast te maken voor bestuurlijke 

functies. Vanuit Docos heeft Dinette van der Weit hieraan deelgenomen en wellicht dat er komend 

jaar nog anderen zullen volgen.  

Genoeg uitdagingen maar ook genoeg talent om door te pakken. 

 

2. Senioren competitie 2016-2017 

Najaar 2016 

 

In het najaar van 2016 betekende het verlies van onze beide landelijke damesteams een flinke 

aderlating voor de club. Om uiteenlopende redenen konden de speelsters van Dames 1, Janneke de 

Geus, Sophie Dijkers, Stefanie van Genegen, Romy Vastenburg en Nadia Huizer, niet langer voor ons 

uitkomen. Ook Dames 2, dat bestond uit Ellen Hoogervorst, Loes Kok, Monique Doove, Bianca de 

Haas en Hester van Houten, zag geen kans voldoende speelsters op de been te brengen voor het 

nieuwe seizoen.   

 

In het najaar van 2016 deden 22 Docos teams mee in de afdelingscompetitie: 

 

• 5 teams in de TOP klasse  

• 7 teams in Noord  

• 10 teams in de Duo competitie 

  

Dat waren twee teams minder dan in het voorjaar van 2016. Aanvankelijk hadden zich 24 teams 

opgegeven, maar al vroeg in de competitie moesten twee teams zich terugtrekken. Een regulier team 

kon niet langer de competitie combineren met de duo. Een duo team kon door uitval van spelers niet 

doorspelen. Er waren nieuwe gezichten in de competitie: Vladimir Hazeleger en Sjors van Veen. Loes 

Robroeks keerde na enkele jaren afwezigheid weer terug in de competitie. Zhongyuan Liu vertrok 

helaas naar Pecos. Ook Kento Nomura speelde dit seizoen bij die club, maar bleef bij Docos 

betrokken. Docos 1, Manfred Vastenburg, Tjerk Buikstra, Michael Bultema en Max Verberg, 

handhaafde zich ruim in de hoofdklasse; alleen Alexandria ’66 2 en in de play-offs Avanti 5 bleken net 

iets te sterk.  

 

Zes teams werden in het najaar van 2016 kampioen: 

 

• Team 8, 4
e
 klasse: Hugo Reeuwijk, Ton Visser, Albert Termeulen, Jos Nieuwenburg. 
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• Team 9, 5e klasse: Matthijs Apperloo, Leon Wichers, Roy Dijkman, Sjors van Veen, Vladimir 

Hazeleger. 

• Team 10, 5e klasse: Wim Vreeburg, Fred Heuzen, Henk van der Steen, Sjon van Santen, Nico 

van Wijk. 

• Duo 2, 2
e
 klasse: Peter Milikan, Mischa de Zwart, Jonathan van Zijverden, Sebastiaan Veijgen. 

• Duo 9, 6
e
 klasse: Hester van Houten, Simon Axelsen, Marco Bennink, Loes Robroeks. 

• Duo 11, 6
e
 klasse: Ronald Nieboer, Sjors van Veen. 

Eveneens zes teams degradeerden: Team 2 (1e kl.), Team 4 (2
e
 kl.), Team 6 (3

e
 kl.), Team 7 (4

e
 kl.), 

Duo 1 (1
e
 klasse), Duo 7 (5

e
 klasse) 

 

Voorjaar 2017 

 

In het voorjaar hadden we weer een Docos team in de landelijke competitie: Dames 1, bestaande uit 

Ellen Hoogervorst, die zich bijzonder heeft ingespannen om het team te vormen, Loes Robroeks, 

Hester van Houten, Dinette van der Weit en later aangevuld met Astrid Koppers en Yolanda 

Bloemen.  

 

In het voorjaar van 2017 deden 21 Docos teams mee in de afdelingscompetitie: 

 

• 5 teams in de TOP klasse  

• 4 teams in Noord  

• 12 teams in de Duo competitie 

Het totale aantal Docos teams was zodoende 22, evenveel als in het najaar van 2016. 

 

Dinette van der Weit was een nieuw lid en gelijk heel actief. Zij ging behalve in de landelijke 

competitie ook in de afdeling spelen. Ook Johan Siebesma was nieuw in de competitie. Marco Gret 

keerde helaas niet terug in de competitie. Leo van Broeckhuysen kon vanwege een blessure niet 

spelen, waardoor zijn teamgenoten Wout Meelis en Bram Owel besloten dit seizoen in de duo 

competitie te gaan spelen. Er verdwenen nog twee teams uit de reguliere competitie: door drukte 

kon het team van Timo Brookman, Kian Keymaram, Babak Baradaransalaseh en Rezgar Mustafa niet 

genoeg spelen. De spelers werden, al dan niet als reservespeler, over andere teams verdeeld. Ria van 

Cassel ging met Loes Kok en Hans Rijsbergen van de reguliere naar de duo competitie. 

In dit seizoen, voorjaar 2017, waren er voor het eerst meer duo teams (12) dan reguliere 

teams (10) bij Docos. De algemene trend dat de duo competitie steeds belangrijker wordt, is dus ook 

duidelijk zichtbaar bij onze vereniging. Ter vergelijking: in de Afdeling West waren er dit seizoen 126 

teams in de TOP klasse, nog slechts 96 in Noord en maar liefst 378 teams in de duo competitie.  

Docos 1 had het dit seizoen wat zwaarder in de hoofdklasse, maar maakte in de nacompetitie 

overduidelijk dat handhaving geen probleem was. Het kersverse landelijke damesteam had het niet 

makkelijk in de competitie, maar kwam gaandeweg steeds beter in het spel. In de laatste wedstrijd 

van het seizoen behaalden zij een knappe remise tegen SVE 2. 
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Werden in het najaar van 2016 relatief veel (6) Docosteams kampioen, in het voorjaar van 2017 

waren het er twee: 

 

• Duo 1, 2e klasse: Francesco Ratti, Rezgar Mustafa, Jan Abbink. 

• Duo 10, 5e klasse: Wout Meelis, Bram Owel. 

Vier teams degradeerden: Team 5 (2
e
 kl.), Team 6 (3

e
 kl.), Team 8 (4

e
 kl.), Duo 1 (1

e
 kl.) 

 

3. Jeugd: competitie en toernooien 

Landelijk jeugdteam 

In de najaarscompetitie speelde het eerste jongensteam met Jonathan van Zijverden, Pim Huinen, 

Djen Bakx en Michael Bultema als reserve in de Jongens landelijk B. Het team eindigde op de 5
e
 

plaats. In de voorjaarscompetitie behaalden zij hetzelfde resultaat.  

Afdelingsjeugd 

In de najaarscompetitie kwamen vier teams uit. Deze teams kwamen uit in de 2
e
, 3

e
, 4

e
 en pupillen-B 

klasse. Team 2 (Jelle van Kampen, Yoeri Veltink en Casper Plomp) werd eerste. De andere 

jeugdteams eindigden op de 5
e
, 3

e
, 6

e
 en 2

e
 plaats.  

In de voorjaarscompetitie kwam Docos met dezelfde vier jeugdteams in de jeugdafdelingscompetitie 

uit. Door de goede prestatie in de najaarscompetitie speelde het tweede team een klasse hoger. 

Daarin eindigde het team op de 4
e
 plaats. 

Zowel team 3 als team 4 wist op een uitstekende twee plaats te eindigen met respectievelijk 71 en 

60 punten. Puntenaantallen waarmee je wel eens een kampioenschap binnenhaalt, dus goede 

prestaties van deze teams.  

Het vijfde team, bestaande uit Ilse de Regt, Simon en Elliot Karamoy, Dion Elfrink en Selim Hanter, 

wist ongeslagen het kampioenschap binnen te halen. Simon won zelfs al zijn wedstrijden.  

Jeugdtoernooien  

Een aantal jeugdleden heeft meegedaan aan de volgende toernooien: 
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Toernooi Deelnemers 

JRLT Maasbracht Ilse de Regt 

Toernooi Rijnsoever Ilse de Regt, Jelle van Kampen, Yoeri Veltink en Casper Plomp 

JRLT Hoorn Jelle van Kampen, Yoeri Veltink, Casper Plomp, Pim Huinen en 

Jonathan van Zijverden 

JRLT Assen Pim Huinen en Jonathan van Zijverden 

Taverzo Open  Ilse de Regt 

JRLT Soest (vervanging 

JRLT Nijmegen) 

Jelle van Kampen, Yoeri Veltink en Casper Plomp 

Ranglijstfinales   Jelle van Kampen en Yoeri Veltink 

 

Jelle van Kampen heeft bij de Ranglijstfinales zijn B-licentie behaald. 

 

4. Jeugd: achtergronden en ontwikkelingen 

Bij de jeugdtrainingen is de sfeer over het algemeen goed. De competitiespelende kinderen zijn trots 

op wat ze leren op de woensdagtraining van Peter en Bas.  

Er zijn hele mooie resultaten behaald. Bij de Zuid-Hollandse kampioenschapen zijn veel prijzen 

gewonnen. Ilse de Regt heeft een uitnodiging gekregen om mee te doen aan het Papendal 

Jeugdweekend Toernooi. Dit is nog niet eerder door een jeugdlid van Docos bereikt. Ook heeft 

Casper een uitnodiging gekregen mee te doen aan het Zwolse Jeugdklasse Toernooi tijdens het NK 

tafeltennis.  

 Bij de competitie zijn er uitdagingen met de teamindeling voor het komende seizoen door het 

wegvallen va team 1 en 2. Jonathan wil graag naar de senioren doorstromen, waardoor er voor team 

1 een teamlid te kort is, wat niet opgevuld kon worden. Om deze reden is besloten dat Pim en Djen 

komend seizoen bij Taverzo gaan spelen.  

Team 2 stopt met spelen vanwege enkele voorvallen tijdens de competitie. We zijn op de hoogte 

hiervan en doen ons best hier zo goed mogelijk mee om te gaan en dit zoveel mogelijk in de 

toekomst voor te zijn. Het belangrijkste bij de jeugd lijkt op dit moment de inspanning om spelers te 

behouden, eerder nog dan te werven. De redenen waardoor kinderen stoppen tijdens de competitie 

moeten worden opgelost. Een idee is om met de jeugdspelers en ouders tijdens de voorbespreking 

van de komende competitie en uitdelen van schema’s ook stil te staan bij andere uitdagingen die er 

liggen voor spelers en ouders. Wij voelen als vereniging een verantwoordelijkheid naar onze spelers 

en hun ouders en willen deze ook nemen. Zelf denken we aan betere begeleiding van de jeugdteams 

tijdens wedstrijden. Daarvoor waren in de afgelopen periode te weinig vrijwilligers. We willen een 

pool van personen werven die af en toe jeugdteams willen begeleiden tijdens wedstrijden. 
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5. Trainingen  

 

In het afgelopen verenigingsjaar zijn de volgende trainingen geweest: 

Dag Tijd Trainer Groep 

maandag 18:30 - 20:00 Kento Nomura * jeugd 

dinsdag 20:00 - 21:30 Fadil Bibuljica recreanten en 5e + 6e klasse 

woensdag 18:00 - 19:30 Bas van Vliet & 

Peter Milikan 

jeugd 

19:30 - 21:00 Peter Milikan gevorderden senioren 

vrijdag 18:00 - 19:30 Michael Bultema & 

Sebastiaan Veijgen 

jeugd 

zaterdag 09.30 - 10.30 Michael Bultema &  

Sebastiaan Veijgen 

schoolsport 6-9 

zondag 10:00 - 13:00 Ellen Hoogervorst Vrij spelen 

 

 

* Vanaf het voorjaar 2017 zijn de trainingen van Kento overgenomen door Peter, Sebastiaan en 

Michael, omdat Kento geen training meer kon geven op maandagavond vanwege zijn nieuwe baan. 

 

6.  PR&C en ledenwerving    

Docos maakt voor de eigen interne en externe communicatie gebruik van een eigen website en van 

Social Media, m.n. via Facebook. De ledenadministratie loopt inmiddels ook volledig via de website, 

bijvoorbeeld voor aan- en afmelden als lid, wijziging van persoonsgegevens of aan- en afmelden voor 

de competitie. Voorts verschijnt enige malen per jaar het clubblad van Docos, de Looping Driver. 

Op Facebook plaatst Docos regelmatig berichten over en foto's van de prestaties van de landelijke 

teams, de jeugdteams, spelers op toernooien en de evenementen die Docos organiseert.  

Ledenwerving 

In het kader van ledenwerving zijn de volgende activiteiten geweest: 

• Tafeltenniscursus voor beginners op woensdag – oktober t/m december 2016 

• Tafeltenniscursus voor 6- tot 9-jarigen op de zaterdagochtend – januari t/m maart 2017 

• Scholierentoernooi voor het basisonderwijs – januari 2017 

• Diverse clinics in Leiden Noord (Dukdalf, Singel, Viersprong, Singel, Meerpaal, Tweemaster, 

Springplank) – maart 2017 

• Clinics basisscholen Morskwartier gegeven door Combinatiefunctionaris Olivier Altenburg – 

maart/april 2017 

• Clinics en gymnastieklessen voor middelbaar onderwijs: Stedelijk Gymnasium (oktober, 

november, december 2016, januari en februari 2017) 

• Clinic voor 6/7-jarigen tijdens het scholierentoernooi voor het basisonderwijs – januari 2017 
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• Scholierentoernooi voor het voortgezet onderwijs – december 2016 

• Tafeltennis voor ouderen op vrijdagmiddag – januari t/m april 2017 

• Aanvraag voor subsidie voor cursus tafeltennis voor ouderen in najaar 2017. 

Deze acties hebben slechts enkele nieuwe leden opgeleverd.  

 

7. Ledenaantallen  

 

 

 

 

 

 

8. Evenementen  

In het verenigingsjaar 2016-2017 zijn door en bij Docos weer verschillende evenementen 

georganiseerd. Leden van de club, ouders van jeugdleden en bestuursleden hebben zich hiervoor 

ingezet.    

Competitie Recreatie Totaal Competitie Recreatie Totaal
0-10 1 2 3 1 0 1 4
10-20 18 9 27 2 4 6 33
20-30 6 3 9 3 0 3 12
30-40 10 2 12 3 1 4 16
40-50 16 4 20 1 2 3 23
50-60 15 3 18 2 0 2 20
60-… 20 43 63 4 2 6 69

86 66 152 16 9 25 177

Man Vrouw Totaal
Overzicht ledenbestand per 31 maart 2016

Competitie Recreatie Totaal Competitie Recreatie Totaal
0-10 1 0 1 1 0 1 2
10-20 19 8 27 3 1 4 31
20-30 7 4 11 4 1 5 16
30-40 9 1 10 3 4 7 17
40-50 13 4 17 1 3 4 21
50-60 12 4 16 1 1 2 18
60-… 18 50 68 4 3 7 75

79 71 150 17 13 30 180

Man Vrouw Totaal
Overzicht ledenbestand per 31 maart 2017
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In het najaar van 2016 zijn op initiatief van enkele leden (Manfred  Vastenburg en Tjerk Buikstra) in 

de kantine dartborden opgehangen. Een goed idee, dat tot veel enthousiasme heeft geleid. De 

dartborden worden door leden en bezoekers veelvuldig gebruikt en zorgen voor veel gezelligheid. 

Door het gehele jaar heen werden door een groep enthousiaste klaverjassers (leden en niet-leden 

van Docos) een aantal geslaagde en goed bezochte klaverjasavonden georganiseerd. De organisatie 

van deze avonden is in handen van Louisa Duk en Peter Milikan.   

Door Johannes Osterloh, Gert-Michiel de Niet en Martijn Visser werd een Schafeltennistoernooi 

georganiseerd. 

Johannes Osterloh kwam in het voorjaar van 2017 met een voorstel tot het instellen van een nieuwe 

evenementencommissie. Het bestuur juicht dit initiatief zeer toe. 

Chronologisch overzicht van overige evenementen 2016-2017: 

Als afsluiting van het Groot Rijnlandstoernooi werd op 25 juni 2016 als afsluiting van het Groot 

Rijnlands Toernooi een barbecue gehouden; de  muzikale omlijsting was in de vakkundige handen 

van dj Ferry Veijgen. 

Op 17 november werd de ALV van NTTB West bij Docos gehouden.  

Op maandag 30 november werd de huldiging van de kampioenen van het najaarsseizoen gehouden.  

Op 8 december vond bij Docos een KLM-evenement plaats.  

De  goedbezochte clubkampioenschappen enkel (op 9 december) waren weer een sportief 

hoogtepunt van het Docosjaar. Hetzelfde gold voor de kampioenschappen dubbel op 16 december.  

Bij het Nieuwjaarstoernooi  op 13  januari was de opkomst zeer groot. De oliebollen en appelflappen 

van Nico en Ria van Cassel smaakten zoals elk jaar zeer goed; het is tot een waardevolle 

Docostraditie geworden om elkaar bij dit toernooi een gelukkig en sportief nieuwjaar toe te wensen.   

Vervolgens werd er weer met veel plezier en enthousiasme 'wisselend' gedubbeld.  

Op 18 maart vond de Grote Docos Pubquiz plaats, inmiddels een gewaardeerde traditie. Aan het 

groeiende aantal deelnemers is af te lezen dat dit evenement een waardevolle plaats in het Docos-

evenementenprogramma heeft veroverd.  Johannes Osterloh, Jeroen Freriks, Marise Kasteleyn en 

Martijn Visser tekenden voor de organisatie. 

In maart werd - met Cor Labrujère  als organisator - eveneens weer een nieuwe editie van de 

jaarlijkse Sport Overdag-lunch gehouden. De animo voor deelname was groot en de deelnemers 

genoten van een heerlijke maaltijd en veel gezelligheid. 

De huldiging van de kampioenen van de voorjaarscompetitie vond plaats op 10 april. De huldiging 

van de jeugdkampioenen volgde op 22 april. 

Op 7 mei vond het jaarlijkse Docos licentie toernooi plaats. Met meer dan vijftig deelnemers werd 

het goed bezocht en er werd in vier poules met veel inzet en plezier gespeeld.  

Op 12 mei ging het Groot Rijnlands Regio Toernooi van start, dit maal georganiseerd vanuit Taverzo. 
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Van Docos schreven negen teams zich voor deelname in.  

Op 5 juni, tweede Pinksterdag, is het Sleutelstad MixDubbel-toernooi gehouden.  

 

9.  Docos bar en gebouw 

In het afgelopen verenigingsjaar is veel onderhoud in en rond het gebouw gedaan. Onder meer werd 

nieuwe verlichting aangebracht, er kwamen nieuwe buitenlampen en automatische verlichting in het 

fietsenhok. Voorts werd meubilair hersteld en werd een nieuw alarmsysteem geïnstalleerd.   

De bar is van groot belang voor de vereniging. Ieder competitiespelend seniorenlid is verplicht 

minimaal één keer per seizoen achter de bar te staan. Op de maandagavond staat al vele jaren Joop 

achter de bar; het is altijd een zeer geslaagde avond. Over het algemeen worden de bardiensten door 

de leden ook heel goed vervuld; de barcommissie is zeer tevreden over de inzet van de leden hierbij.  

Met zijn allen zijn we Docos, dus laten we de accommodatie netjes en zo schoon mogelijk houden. 

We willen hierover nog enkele punten naar voren brengen: het schoonmaken van de bar; de keuken 

schoonmaken, waarbij de frituurbakken niet vergeten mogen worden. Bij het weggaan kijken of alle 

lichten uit zijn, ook in de kleedkamers. Heel belangrijk is ook het instellen van het alarm. Want: staat 

het alarm niet aan en zou er ingebroken worden, dan vergoedt de verzekering niets.  

Wanneer degene die bardienst heeft zijn bardienst wil overdragen wanneer het te laat wordt, dan is 

degene die de bardienst overneemt verantwoordelijk voor het laatste gedeelte van de bardienst. 

Zoals: alles afsluiten, de lichten nakijken en het alarm erop zetten. Daarover moeten goede afspraken 

worden gemaakt. 

Wij gaan er vanuit dat in het nieuwe seizoen de leden weer alle medewerking zullen geven om weer 

een goed resultaat  van de bar te behalen. 

 

                       

                                                                                      

 

 

 

 


